
 
                                                      UCHWAŁA Nr XVII/135/08 
                                                      RADY MIEJSKIEJ W SOMPOLNIE 
                                                      Z DNIA 27 czerwca 2008 roku 
 
w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego jednoosobowej spółki gminy 
 
 Na podstawie art.18 ust.2 pkt 9 lit.g) ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 2001r. Nr 142, poz. 1591 ze zm.) uchwala się, co następuje: 
 
§ 1 
 
Wyraża się zgodę na podwyższenie kapitału zakładowego jednoosobowej spółki gminy – 
Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. z siedzibą w Sompolnie o kwotę 90.000,00 
zł (słownie: dziewięćdziesiąt tysięcy złotych) – z kwoty 1.142.000,00 zł do kwoty 
1.232.000,00zł. 
 
§ 2 
 
W ramach podwyższenia kapitału zostanie wniesiony wkład pieniężny w wysokości 
90.000,00 zł (słownie: dziewięćdziesiąt tysięcy złotych), z przeznaczeniem na budowę 
rurociągu tłocznego przy ulicy 11 Listopada w Sompolnie. 
 
§ 3 
 
Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi. 
 
§ 4 
 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
                                                                                                           Przewodniczący 
                                                                                                           Rady Miejskiej 
 
                                                                                                         Roman Bednarek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
U z a s a d n i e n i e 

 
do Uchwały Nr XVII/135/08  Rady Miejskiej w Sompolnie z dnia 27 czerwca 2008r. 
w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego jednoosobowej spółki gminy 
 
 W związku z planowanym rozpoczęciem inwestycji pn. ”Budowa kanalizacji 
sanitarnej przy ulicy 11 Listopada w Sompolnie” zachodzi konieczność połączenia istniejącej 
kanalizacji z nowobudowaną kanalizacją. Dlatego też Zarząd Przedsiębiorstwa Usług 
Komunalnych Sp. z o.o. z siedzibą w Sompolnie zwrócił się o dokapitalizowanie Spółki w 
celu wybudowania rurociągu tłoczonego, który w przyszłości połączy istniejącą i 
nowobudowaną sieć kanalizacyjną. 
 Mając na uwadze powyższe, podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne. 
 
                                                                                                          Przewodniczący 
                                                                                                           Rady Miejskiej 
 
                                                                                                         Roman Bednarek 
 
 
 
 
 
 

 


